
Agnieszka Chmielewska
Radna Rady Miasta Wloclawek

Wloclawek, dn, 26.09.201 6r.

Sz. P.

Marek Wojtkowski
Prezydent Miasta Wloclawek

Zw racam sig do Pana prezydenta w imieniu mieszkafc6w Osiedla
Kzzimierza wielkiego a szczeg6rnie mieszkaric6w korzystajqcych z firii cK
Browar B. Klub Lgg', o zamontowanie oslon na' irrystankachautobusowych na ulicy plockiej, za rondem przy Tamie. przystanki
autobusowe nie s4 oslonigte fylko zadaszone, co w okresie jesienno _

zimowym lub w czasie du2ego wiatru lub deszczu powoduje du2e
uciq2liwoSci dla stojqcych tam os6b. Za plecami ma sip Wislp co potggule
chl6d.

Apelujg do Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.
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